
 
 

Projekt realizowany przy wsparciu finansowym  

środków PFRON  będących w dyspozycji Województwa Małopolskiego 

 

Informacje o projekcie Aktywni i niezależni 

 

Projekt realizowany jest przez  

Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób  

z Niepełnosprawnością Intelektualną  

– Koło w Tarnowie 

 

Pieniądze na projekt zostały przekazane   

z Województwa Małopolskiego.   

Pieniądze są z PFRON. 

 

 

 

 

Do projektu możesz zapisać się w Tarnowie  

przy ul. Ostrogskich 5b do dnia 13 sierpnia 2022. 

Projekt trwa do 31 grudnia 2022 roku.  

Możesz zadzwonić tel. 14 626-84-89 

 

 

 

 

W projekcie biorą udział: 

• osoby z niepełnosprawnością z miasta  

Tarnowa i powiatu tarnowskiego 

• opiekunowie i specjaliści  
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W czasie projektu osoby z niepełnosprawnością  

będą mogły bezpłatnie: 

• brać udział w wyjściach do różnych  

ciekawych miejsc np. kino, teatr, restauracja,  

sala sportowa, basen 

• mieć wsparcie asystenta (40 godzin) 

 

 

Osoby z niepełnosprawnością intelektualną  

będą uczyły się jak lepiej radzić  

sobie w codziennym czynnościach 

i decydować o sobie 

 

 

Dla osób z niepełnosprawnością zorganizowany  

zostanie wyjazd w ciekawe miejsca z 2 noclegami.  

Nie będą mogli pojechać rodzice, dziadkowie  

ani rodzeństwo 

Będzie opieka dla osób, które będą tego potrzebowały 

Możesz zaproponować wyjazd   

 

 

 

 

Dla rodziców i opiekunów będą organizowane: 

• spotkania z psychologiem 

• spotkania z prawnikiem  

• spotkania ze specjalistą kręgów wsparcia   
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Każdy uczestnik projektu ma swoje prawa i obowiązki. 

 

Twoje prawa w projekcie 

• możesz wybrać w czym chcesz uczestniczyć gdy będziesz  

się zgłaszał do projektu.  

• możesz powiedzieć o swoich pomysłach przy ustalaniu wyjść  

w ciekawe miejsca  

 

 

W każdej chwili możesz zakończyć udziału w projekcie. 

Żeby zakończyć udział w projekcie musisz:  

• powiedzieć o tym  

• podpisać deklarację zakończenia udziału  

 

 

Twoje obowiązki w projekcie: 

 

• Musisz uzupełnić i podpisać Deklarację udziału w projekcie 

 

• Brać udział w zajęciach i wyjściach do których się zgłosiłeś 

 

• Osoby które zgłoszą się na wyjazd z noclegiem muszą wpłacić 

pieniądze  (nie więcej niż 200 zł) 

 

 

 

 


